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رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری 
شورای اسلامی شهر شیراز خبر داد:

جهش ۳۰۰درصدی بودجه 
سازمان آتش نشانی

مســعود زارعی رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیســت و خدمات شهری 
شورای اسلامی شهر و هادی عیدی پور رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری شیراز، در برنامه زنده تلویزیونی به تشریح سیاست گذاری و 
اقدامات حوزه ایمنی مدیریت شهری پرداختند. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
شــهرداری شیراز، رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری 
شــورای اســلامی شــهر شــیراز در این برنامه بر تصمیم این کمیسیون بر 
اقدامات زیرســاختی و اصولی و ریل گذاری یک برنامه ریزی درازمدت اشاره 
و اظهار کرد: حاصل این تصمیم و همت شــورای اسلامی شهر و استفاده از 
ظرفیت مطالعاتی دانشگاه شیراز، یک برنامه ۲۰ساله طبق تراز روز جهانی و 
ظرفیت های بالقوه و بالفعل است. مسعود زارعی به روند تصویب طرح جامع 
ایمنی و اطفای حریق شــهرداری شــیراز پرداخت و بیان کرد: این طرح در 
ســال های ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۱ به طور عالمانه و آگاهانه و با استفاده از توانمندی 
دانشگاه شــیراز و ظرفیت های بالقوه و بالفعل سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی پی ریزی شده است. وی با بیان اینکه امسال سومین سال اجرای طرح 
این طرح جامع اســت، گفت: این طرح برای یک دوره ۲۰ساله پی ریزی شده 
و فراتر از دوره چهارساله شورا و بودجه سالیانه شهرداری شیراز است. رئیس 
کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر شیراز 
به جهش ۳۰۰درصدی بودجه ای در این سه سال اشاره و عنوان کرد: بودجه 
ســازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شیراز در سال جاری نسبت 
به ســال ۱۴۰۱ سه برابر افزایش یافته و از ۷۰میلیارد به ۲۸۰میلیارد تومان 
رسیده است. رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شیراز نیز 
در این برنامه از فعالیت شبانه روزی ۲۴ ایستگاه آتش نشانی در این کلان شهر 
خبر داد. هادی عیدی پور با ارائه تاریخچه ای از فعالیت آتش نشانی در شیراز 
گفت: سازمان آتش نشانی شهر شیراز در سال ۱۳۲۹ تأسیس و اولین ایستگاه 
آتش نشــانی که در سال ۱۳۵۱ در این کلان شــهر احداث شد، ایستگاه پل 
»حر« اســت و تا به امروز خدمات ارائه شــده بدون ثانیه ای توقف و به عشق 
مردم و به خاطر حفاظت از جان و مال مردم بوده است. وی با بیان اینکه عشق 
به خدمت به مردم ویژگی بارز این شغل است، از شهدای آتش نشانی شیراز در 
حادثه برمشور یاد کرد. رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
شیراز با اشاره به فعالیت ها و خدمات این سازمان در دو حوزه »زیرساختی و 
امکاناتی« و »برنامه ریزی«، از اتفاقات خوبی که در این حوزه روی  داده، سخن 
گفت. عیدی پور با الگو قراردادن طرح جامع ایمنی مصوب شــورای اسلامی 
شهر شیراز به عنوان نقشــه راه سازمان در حوزه زیرساختی گفت: تجهیزات 
خوبی بالغ بر ۹۰میلیارد تومان شامل ۱۷ دستگاه خودرو سبک، نیمه سنگین 
و ســنگین و همچنین تجهیزات حفاظت فردی برای نیروهای آتش نشــانی 
تهیه  شــده که ســالیان زیادی این تجهیزات در این سازمان وجود نداشت. 
عیدی پور همچنین خبر خوش تکمیل ناوگان آتش نشــانی و بهره برداری از 
ســه ایستگاه جدید آتش نشانی را تا پایان سال جاری اعلام و بیان کرد: دهه 
فجر نیز رونمایی از تجهیزات جدیدی داریم و ایستگاه های جدیدی در حال 

احداث است.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز تأکید کرد:

مرکز تحقیقات فرآوری گیاهان 
دارویی ارتقا می یابد 

رئیس دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی، درمانی شــیراز بر اهمیت بهبود و 
ارتقای وضعیــت مرکز تحقیقات فرآوری گیاهان دارویی و مراقبت های روان جامعه نگر 
تأکید کرد و گفت: دستاوردهای پژوهشی در این دو حوزه بسیار مهم است . سید وحید 
حســینی روز ۹ مهرماه در نشست هم اندیشــی رئیس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات 
بهداشتی درمانی شیراز با اعضای شورای عالی ۲ مرکز تحقیقات فرآوری گیاهان دارویی 
و مراقبت های روان جامعه نگر که به صورت جداگانه در دفتر ریاســت دانشــگاه علوم 
پزشکی برگزار شد، ضمن قدردانی از تلاش اعضای شورای مراکز تحقیقاتی دانشگاه، بر 
اهمیت بهره مندی از دستاوردهای پژوهشی در این زمینه تأکید کرد. وی راهکارهایی در 
خصوص ارتقای سطح کیفی پژوهش ها و توانمندی های این مراکز تحقیقاتی ارائه داد و 
گفت: با تلاش اعضای دو شورای مراکز تحقیقات فرآوری گیاهان دارویی و مراقبت های 
روان جامعه نگــر در زمینه بهبود و ارتقای وضعیت این مرکــز تحقیقاتی قدم برداریم. 
محمدهاشم هاشــم پور، معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه علوم پزشکی شیراز نیز در 
این نشســت ها، توضیحاتی در خصوص اقدامات انجام شــده از سوی معاونت تحقیقات 
و فناوری دانشــگاه برای مراکز تحقیقاتی دانشــگاه ارائه داد. به گزارش ایســنا، در این 
نشســت ها که به صورت جداگانه برگزار شــد، گزارش هایی از عملکرد، وضعیت کلی و 
ارزشیابی ۳ سال گذشته این مراکز تحقیقاتی ارائه شد و چالش ها و دغدغه های اعضای 
این مراکز تحقیقاتی، با حضور مسئول ارشد حوزه سلامت فارس موردبررسی قرار گرفت. 
همچنین دیگر اعضای این نشســت ها، پیرامون توانمندی ها و نیازمندی های این مراکز 
تحقیقاتــی، مطالبی بیان کردند و به تبادل نظر پرداختند. با رأی اعضای شــورای این 
۲ مرکز تحقیقاتی، »محمدمهدی زرشــناس« به عنوان رئیس مرکز تحقیقات فرآوری 
گیاهان دارویی و »مریم شــایگان« به عنوان رئیــس مرکز تحقیقات مراقبت های روان 

جامعه نگر دانشگاه انتخاب شدند.

معاون فرمانداری شهرستان مرودشت:
ظرفیت های کم نظیری

  در توسعه روستایی وجود دارد
علی شیروانی دوســت سرپرست بنیاد مســکن انقلاب اسلامی مرودشت در نشستی با 
حضور آقایی معاون فرمانداری این شهرســتان، رویکردهای توسعه روستایی را بررسی 
کرد. به گزارش روابط عمومی بنیاد مســکن اســتان فارس، آقایــی معاون فرمانداری 
مرودشت با بیان اینکه ظرفیت های کم نظیری در توسعه روستایی شهرستان مرودشت 
وجود دارد، خواســتار به فعل رســاندن این ظرفیت ها و توســعه مســکن روستایی 
و محرومیت زدایی در این مناطق شــد. علی شیروانی دوســت سرپرست بنیاد مسکن 
انقلاب اســلامی مرودشــت نیز با بیان آمادگی نیروهای جهادی بنیاد مســکن برای 
توسعه روســتایی در این شهرســتان افزود: از همه ظرفیت های قانونی در این عرصه 
بهره گیری می شود. بنیاد مسکن یک نهاد مردمی است و برای تأمین مسکن روستایی 
و محرومیت زدایی در همه مناطق آمادگی دارد. شیروانی دوست ادامه داد: بنیاد مسکن 
انقلاب اســلامی  بر اســاس  فرمان  ۲۱ فروردین  ۱۳۵۸ رهبر انقلاب  اسلامی  حضرت  
امام  خمینی )ره( به  منظور تأمین  مســکن  محرومان  به ویژه  روســتائیان  در چهارچوب  
سیاســت ها و برنامه های  دولت  تشکیل  گردید. این نهاد انقلابی در طول سال های بعد 
از انقلاب منشــأ خیر و برکات در راستای تأمین مسکن محرومان، محرومیت زدایی و 

توسعه روستایی بوده است.

دبیر: فرزاد وثوقی  طراح صفحه: کامران یوسفی  ویراستار: فاطمه بهروزی

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر
مدیرعامل جمعیت هلال احمر اســتان فارس از برگزاری نخســتین یادواره شهدای 

امدادگر دفاع مقدس فارس در ۱۱ مهرماه با حضور مقامات کشوری خبر داد.
حســین درویشــی با اعلام این خبر گفت: یادواره ۳۲۳ شهید امدادگر دفاع مقدس 
اســتان فارس با حضور خانواده های معزز شــهدا و بســتگان آن ها، مسئولان ملی و 
اســتانی ازجمله دکتر کولیوند رئیس جمعیت هلال احمر و سردار نصرالله فتحیان 
مســئول مؤسسه بهداری رزمی دفاع مقدس در محل سالن همایش های شهر شیراز 
برگزار می شــود. وی اظهار کرد: یادواره ۳۲۳ شهید امدادگر دفاع مقدس در پیشبرد 
امر جهاد تبیین و با هدف معرفی شهدای امدادگر استان و خدمات ایشان در طول ۸ 

سال دفاع مقدس و افزایش روحیه ازخودگذشتگی و ایثار برگزار خواهد شد.
درویشی گفت: حضور به موقع و متعهدانه مهم ترین مزیت هلال احمر است؛ این مهم 
از دیرباز مورد توجه امدادگران هلال احمر بوده است و شهدای امدادگر نیز در دوران 
دفاع مقدس عازم جبهه شــدند تا به آســیب دیدگان در جنگ خدمت رسانی کنند. 
آن ها اخلاق و نوع دوســتی را سرلوحه کارهای خود قرار دادند و برای درمان و نجات 

مجروحان جان خود را فدا کردند.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر فارس ادامه داد: در این مراسم که در قالب یادواره سرو 
سرخ برگزار می شود، از ۳ کتاب رونمایی خواهد شد که این کتاب ها شامل از امداد تا 
ملکوت با موضوع معرفی شهدا و بررسی زندگی آن ها، کتاب دوم با نام امدادگر غریب 
روایتی از خاطرات اســتاد شهید دکتر غلام عباس رنجبر و کتاب دیگر حقیقت یک 
رؤیا با محوریت زندگی مجاهدانه تا شهادت استاد دکتر غلامعباس رنجبر است که بر 

اساس کتاب امدادگر غریب نوشته شده است.
درویشی افزود: در یادواره ۳۲۳ شهید امدادگر دفاع مقدس استان، تئاتری با محوریت 
شــهدای امدادگر که اجرای آن توسط گروه تئاتر شــهدای امدادگر انجام می شود، 
صورت می پذیرد. از دیگر برنامه های این مراسم تجلیل از خانواده های معظم شهدا و 

همچنین اقامه نماز زیارتی در حرم شاهچراغ)ع( است.
وی با اشــاره به اینکه شــهدا چراغ راه آینده مردم هستند، تصریح کرد: اهمیت کار 
شــهدای امدادگر در طول دفاع مقدس بر هیچ کس پوشــیده نیست؛ ایشان جهت 
ســلامت و نجات جان رزمندگان و مجروحان جنگ تلاش نمودند و از جان خود در 
این امر مهم گذشــتند و آن ها با افتخار در راه خدمت رســانی به آسیب دیدگان قدم 

برداشتند. چه زیبا که ما در این راه قدم برداریم که باارزش ترین قدم هاست.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر فارس عنوان کرد:

شهدایامدادگر،پرچمداراخلاقوانساندوستی
درویشی: نخستین یادواره 323 شهید امدادگر دفاع مقدس استان فارس برگزار می شود

شهردار کلان شهر شیراز گفت: پروژه تقاطع غیرهم سطح نواب- 
کمربندی- احمد بن  موســی)ع( تلاشی جهت تکمیل حلقه 
پیرامونی جنوب شرقی به شــمال غربی شیراز است که تلاش 

می کنیم در بازه زمانی معین به بهره برداری برسد.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شهرداری شیراز، محمدحسن 
اســدی با تأکید بر توزیع عادلانه خدمات و امکانات در نقاط 
مختلف اظهار کرد: اگر امروز در شــمال غربی شــیراز پروژه 
عظیم زیرگذر گویم در دســت اجراست، در جنوب شرقی این 
کلان شــهر نیز پروژه هایی از قبیل پروژه تقاطع غیرهم سطح 
نواب-کمربندی- احمد بن  موســی)ع( را در دست اجرا داریم 
که تلاش می کنیم تا در بازه زمانی معین به بهره برداری برسد.

وی تکمیــل حلقه پیرامونی جنوب شــرقی به شــمال غربی 
شــیراز، کاهش بار ترافیکی بولوار رحمــت با اتصال این بلوار 
به کمربندی شیراز »بزرگ راه امام خمینی)ره(«، دسترسی به 
بولوار مدرس و فرودگاه شــیراز و کاهش تصادفات و ایمنی در 
تردد شــهرک های مجاور کمربندی را ازجمله اهداف اجرای 

این پروژه برشمرد.
شــهردار شــیراز ضمن تقدیر از حمایت های شورای اسلامی 

شــهر در اجرای پروژه های کلان شهری، با نوید این مطلب که 
همشهریان عزیز امسال شاهد به ثمر نشستن پروژه های بزرگی 
در مقیاس اســتانی و حتی ملی خواهند بود، خاطرنشان کرد: 
در این شرایط اقتصادی واقعاً اجرای چنین پروژه هایی اقدامی 
ارزشمند اســت و قطعاً مردم عزیز نیز شیرینی بهره برداری از 

این پروژه ها را خواهند چشید.

اسدی گفت: هزینه های زیادی صرف عملیات اجرایی، تملکی 
و جابه جایی تأسیسات این پروژه شده است.

وی در ادامه به تشریح بخشی از مشخصات فنی پروژه تقاطع 
غیرهم ســطح نواب- کمربندی- احمد بن  موسی)ع( پرداخت 
و گفت: پل شــماره یک پروژه »کمربندی به بولوار احمد بن 
موسی)ع(« در حدود ۱۱۰۰ متر طول رمپ ورودی تا خروجی 

آن اســت و ۶۶۰ متر طول عرشــه و ۱۳.۵ متــر عرض دارد 
که روی ۱۳۶ عدد شــمع و ۵۲ عدد ســتون قرار گرفته و در 
حال حاضر بتن ریزی، غلاف و فوم گذاری و عایق کاری عرشــه 
سگانت این پل در حال انجام است و حدود ۹۰ درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد.
این مقام ارشد مدیریت شهری شیراز پل شماره ۲ پروژه »بلوار 
نواب صفوی به مهدی آباد« را نیز شــامل ۲ عرشــه موازی به 
طول ۱۴۸ متــر، عرض ۱۴.۵ متــر در ۱۰ دهانه عنوان کرد 
و افــزود: این پل که روی ۹۶ عدد شــمع و ۲۴ عدد ســتون 
اجرا می شود، در حال حاضر بتن ریزی مرحله نخست به همراه 
غلاف گذاری و فوم گذاری عرشــه آن در حال انجام اســت و 
حدود ۶۳ درصد پیشرفت فیزیکی دارد. اسدی عنوان کرد: پل 
سوم این پروژه در دهه فجر سال گذشته به بهره برداری رسیده 
است. شهردار شیراز همچنین از صبر و همراهی شهروندان در 
اجرای پروژه های عمرانی و همچنین مجموعه شــهرداری در 
به ثمر رساندن این پروژه ها قدردانی و بیان کرد: برای رضایت 
خاطر شــهروندان و رفاه و آسایش هرچه بیشتر آن ها از هیچ 

تلاشی فروگذار نخواهیم کرد.

شهردار کلان شهر شیراز مطرح کرد:

کاهش ترافیک در رینگ جنوب شرقی 
دکتر اسدی: تکمیل حلقه پیرامونی کلان شهر شیراز با اتمام تقاطع غیرهم سطح نواب- کمربندی- احمد بن  موسی)ع(

مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران در استان فارس عنوان کرد:

تحققآرزویخانهدارشدندرپرتوسنت
قرضالحسنه

در دیدار شــهردار اســتهبان )استان فارس( با مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران، ۲ تفاهم نامه »اعتبار در حساب جاری« 
و »مهریار« به امضا رســید. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی قرض الحسنه، در دیدار میان »عبدالرحمان جوکار« شهردار استهبان 
با »بهزاد شــمس الدینی« مدیر شــعب بانک قرض الحسنه مهر ایران در اســتان فارس، بر ارتقای همکاری میان دو نهاد تأکید 
شــد. همچنین، درخصوص موارد مختلفی ازجمله ارائه تســهیلات قرض الحسنه به پرســنل فضای سبز شهرداری، استفاده از 
طرح ها و خدمات بانک و انتقال حســاب شهرداری به بانک قرض الحسنه مهر ایران بحث و تبادل نظر صورت گرفت. »جوکار« 
هوشمندسازی پرداخت های شــهرداری را از دیگر همکاری های دوجانبه بانک و شهرداری دانست و گفت: امیدواریم بتوانیم با 
همکاری بانک در راســتای سازمان دهی، تسهیل در روند دریافت عوارض، انتقال سایر سرفصل ها و الکترونیکی  شدن فرایندها 
گام های مثبتی برداریم. وی با بیان اینکه بانک قرض الحســنه مهر ایران در حوزه خدمات الکترونیک جزو بانک های برتر است، 
افزود: امید است با افزایش این همکاری ها، خدمات بانکی قابل قبولی به پرسنل ارائه شود. در این دیدار »بهزاد شمس الدینی« 
مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران در استان فارس، ابتدا گزارشی جامع از عملکرد بانک در سطح کشور و استان بیان کرد 
و به جایگاه برجسته بانک در حوزه های مختلف شبکه بانکی از جمله تعداد وام های پرداختی، مبلغ وام قرض الحسنه پرداختی، 
نســبت مطالبات به مصارف و خدمات غیرحضوری بانک پرداخت. شــمس الدینی بر نقش سازنده و مؤثر بانک قرض الحسنه در 
ارتقای ســطح زندگی مردم شهرستان تأکید کرد و افزود: تعامل مناسب میان دو نهاد موجب رضایتمندی پرسنل و شهروندان 
از خدمات بانک خواهد شــد. وی همکاری در طرح های حمایتی و اعتبار در حســاب با تعاونی های مصرف و مسکن و پرداخت 
تســهیلات در راســتای تقویت توان مالی، با هدف خانه دار شدن شهروندان استهبان را از دغدغه های بانک در این حوزه مطرح 
کرد. شایان ذکر است، در پایان این دیدار، دو تفاهم نامه »اعتبار در حساب جاری« و »مهریار« و همچنین انتقال حساب پرداخت 

حقوق ۱۳۰ نفر از پرسنل فضای سبز شهرداری و ۴۰ نفر پرسنل شهرداری استهبان به امضای مدیران دو مجموعه رسید.

سرپرست شهرداری منطقه 2 شیراز خبر داد:

پایش مستمر پیشرفت طرح های عمرانی

 سعیدرضا امیرآبادی- شیرازنوین

سرپرست شهرداری منطقه دو شیراز بر تسریع پروژه های عمرانی با حفظ کیفیت اجرایی تأکید کرد و از ناظران خواست نظارت 
مستمری بر نحوه پیشبرد پروژه ها داشته باشند.

ســید کمال پاک فطرت در اولین بازدید میدانی از پروژه های عمرانی که به همراه معاونان، مســئولان و پیمانکاران برگزار شد، 
اظهار داشت: مهم ترین شأن مسئولان ارائه خدمات مطلوب به جامعه است و در این مسیر تمامی توان خود را به کار می گیریم. 
او با تأکید بر تعریف پروژه ها بر اساس نیازهای شهر و شهروندان افزود: در بازدیدهای میدانی به صورت مستقیم و بی واسطه با 
شهروندان، پیمانکاران، ناظران و یاوران شورا گفت وگو می کنیم و طرح های عمرانی بر اساس مطالعات کارشناسی در دستور کار 
قرار می گیرند. سرپرست شهرداری منطقه ۲ شیراز رعایت پیوست فرهنگی در اجرای تمامی پروژه ها را ضروری ارزیابی کرد و 

افزود: کارکرد پروژه ها باید در حوزه های اجتماعی و فرهنگی در نظر گرفته شود.
پاک فطرت خواســتار دریافت گزارش های هفتگی از روند پیشــرفت پروژه های عمرانی شد و اظهار داشت: با پشتیبانی شورای 
اسلامی شهر و حمایت های شهردار کلان شهر شیراز، بودجه عمرانی مناسبی برای اجرای پروژه ها اختصاص یافته و از این ظرفیت 

باید برای خدمت رسانی ویژه به شهروندان بهره برد.
در ادامه این بازدید، معاون عمرانی شهرداری منطقه ۲ شیراز میزان پیشرفت و وضعیت هر یک از پروژه را گزارش داد و سرپرست 

شهرداری این منطقه از کلان شهر شیراز خواستار پایش مستمر نحوه اجرای طرح های عمرانی شد.
در این بازدید میدانی، پروژه های بهسازی بوستان الزهرا، احداث پارک حاشیه ای محراب فاز ۹، پیاده روسازی و تعریض خیابان 
شــهید زارعی، احداث پارک ویژه توان خواهان در محله شاهزاده بیگم و لوله گذاری خیابان کارگر مورد بررسی کارشناسی قرار 

گرفت.

مدیرکل دیوان محاسبات استان فارس بر لزوم تعیین تکلیف اموال قاچاق تأکید کرد 
و گفت: باید از انباشت این اموال در انبارها جلوگیری شود.

جواد قناعتی، مدیرکل دیوان محاســبات فارس روز ۹ مهرماه در بازدید از انبارهای 
اموال تملیکی بر لزوم تعیین تکلیف اموال قاچاق و جلوگیری از انباشــت این اموال 
در انبارها تأکید کرد و گفت: تعامل و هماهنگی هرچه بیشتر بین دادگستری استان، 
دیوان محاســبات، اداره کل تعزیرات حکومتــی و اداره کل جمع آوری و فروش اموال 

تملیکی استان باید بیشتر شود. 

رئیس کل دادگستری استان فارس نیز در این بازدید ضمن تأکید بر همکاری دستگاه 
قضایی با دیوان محاسبات در این زمینه، گفت: روند نظارت مسئولان قضایی و نظارتی 
بر انبارهای اموال تملیکی و تعیین تکلیف به موقع کالاها در راستای صیانت از حقوق 

عامه به صورت مستمر در حال اجراست.
حجت الاسلام و المسلمین سیدکاظم موســوی با اشاره به اینکه از ابتدای امسال ۹ 
بازدید توسط معاونان دادستان مرکز استان با حضور مدیرکل اموال تملیکی، تعزیرات 
و پلیس اقتصادی انجام شــده اســت، بیان کرد: علت تأخیر در تعیین تکلیف برخی 

کالاها تکمیل فرایند رسیدگی به پرونده ها در تعزیرات حکومتی است.
وی ادامه داد: لازم است رویکرد مناسبی برای تعیین تکلیف کالاها در پرونده هایی که 

مدت زمان رسیدگی به آن طولانی می شود، پیش بینی شود.
موسوی نظم، ســامان دهی و رعایت استانداردهای لازم در نگهداری اموال در انبارها 
را مناســب ارزیابی کرد و گفت: علی رغم سامان دهی مناسب، نگه داشت کالا در انبار 
مغایر حقوق شهروندی مردم است؛ بنابراین لازم است تسریع در تعیین تکلیف کالاها 

در اولویت قرار گیرد.

مدیرکل دیوان محاسبات فارس: اموال قاچاق در انبارها تعیین تکلیف شوند

انبار اموال تملیکی تخلیه شد 
علی رغم سامان دهی مناسب، نگه داشت کالا در انبار مغایر حقوق شهروندی مردم است


